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Kommunfullmäktige biföll (KF § 25/2012-09-20) en motion från Håkan 
Svenneling (V) och Lena Grip (V) om att inrätta en social investeringsfond. 
Syftet med den sociala investeringsfonden är att pengarna som avsätts 
används till att göra just sociala investeringar. Att stärka människor är bland 
det mest kostnadseffektiva vi kan göra enligt nationalekonomen Ingvar 
Nilsson. Han har räknat ut att en enskild individ som blir missbrukare eller 
kriminell kostar enorma summor jämfört att sätta in förebyggande insatser för 
att så inte ska bli fallet.

I samband med beslutet fick kommunledningskontoret följande uppdrag: 
”[…]att utreda och lämna förslag till riktlinjer för fondens konstruktion och 

omfattning samt det fortsatta arbetet med kriterier och krav för beviljande av 
och uppföljning av resurser från fonden.” 

Kommunstyrelsen fick ärendet återrapporterat (KS § 10/2014-01-21) och 
beslutade följande:
”1. I samband med 2013 års bokslut öronmärks 10 miljoner kronor av 
kommunens resultat till en ”Social investeringsfond” under förutsättning att 
kommunen efter avdrag för denna post uppnår balanskravet.
2. Arbetet med sociala investeringar i kommunen skall ske utifrån de 
riktlinjer och arbetssätt som beskrivs i kommunledningskontorets 
tjänsteyttrande. 
3. Kommunstyrelsen uppdras att besluta om enskilda ansökningar om medel 
från den ”Sociala investeringsfonden”.
4. Effekterna av verksamheter som finansieras av den ”Sociala 
investeringsfonden” skall återrapporteras till kommunfullmäktige i samband 
med årsredovisningen varje år.”

Min fråga är därför:

� Hur går arbetet med den sociala investeringsfonden? 
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